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Verslag gemeenteraad van 7 juni 2011 
 
Aanwezig:  Voorzitter-Burgemeester:  Victor Gerniers 
 Schepenen: Greet Coucke, Claude Van Marcke, Maurice Vanmarcke, 

Prudent Lanneau 
 Gemeenteraadsleden: Jan Steverlynck, Gino Devogelaere, Mia Tack-Defoirdt, 

Rik Colman, Dirk Tack, Anne Marie Ampe, Pascal 
Desmet, Eddy Recour, Dolores De Vlaminck, Frank 
Dooms, Linda Dewaele, Albert Defeyter, Willy 
Demeulemeester, Paul Verleyen, Marnix De Craemer, 
Jacques Dewaele,  

 Gemeentesecretaris: Patrick Vandeputte 
Verontschuldigd: Schepen: Godfried Van de Meulebroeke 
  Gemeenteraadsleden:  Marleen Titeca-Decraene,  
_________________________________________________________________________________________ 

 
De voorzitter Victor Gerniers opent de vergadering om 18u30. 
  
Bij de aanvang van de gemeenteraadszitting zijn de raadsleden Anne Marie Ampe en Linda Dewaele 
nog niet aanwezig. 
 
 

Punt 1.  
Goedkeuring verslag gemeenteraad van 3 mei 2011. 
Er zijn geen opmerkingen betreffende het verslag van de gementeraadszitting van dinsdag 3 mei 
2011. Het verslag wordt eenparig goedgekeurd. 
 
 _________________________________________________________________________________ 
 
 

Punt 2. Algemeen Bestuur 
Intergemeentelijke samenwerking:   
Psilon (intergemeentelijke Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen): 
kennisname en goedkeuring agendapunten algemene vergadering van 21 juni 2011. 
Eenparig wordt de agenda goedgekeurd van de Algemene Vergadering op dinsdag 21 juni  2011  van 
de Intergemeentelijke Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen Psilon en wordt 
aan de in zitting van heden nog aan te duiden vertegenwoordigers opdracht  geven om de 
agendapunten, waarvoor een beslissing moet worden genomen, goed te keuren. 
 
De gemeenteraad,  
Gelet op het nieuwe decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, meer 
bepaald artikel 44; 
Gelet op de bepalingen van het gemeentedecreet terzake; 
Gelet op de statuten van Psilon, de Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen; 
Gelet op de  gewone algemene vergadering die doorgaat op 21 juni 2011 met volgende agenda: 

1. Verslag over de activiteiten in 2010 

• Verslag van de raad van bestuur 

• Verslag van de commissaris  
2. Goedkeuring van de jaarrekening per 31 december 2010 
3. Kwijting van bestuurders en commissaris  
4. Aanstelling drie raadgevend bestuurders (voor te dragen door de gemeenten Menen, 

Moorslede en Pittem) 
5. Vernieuwing mandaat commissaris. 

Na bespreking     
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De in zitting van heden aangeduide vertegenwoordigers worden opgedragen om de op de 
agenda geplaatste punten van de  gewone algemene vergadering  van  Psilon, de Intergemeentelijke 
Vereniging voor Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen van 21 juni 2011, waarvoor een 
beslissing moet worden genomen, goed te keuren. 
Art.2: Afschrift van onderhavig besluit over te maken aan de Vereniging voor Crematoriumbeheer in 
Zuid-West-Vlaanderen. 
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Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
________________________________________________________________________________ 
 
De raadsleden Linda Dewaele en Anne- Marie Ampe vervoegen zich bij de gemeenteraad  
 

Punt 3. Financiën 
3.1. Vaststellen budgetwijziging  dienstjaar 2011 - 1 (gewone dienst) en 2 (buitengewone 
dienst). 
Schepen Maurice Vanmarcke verschaft de nodige toelichting waarbij hij verwijst naar de toelichtende 
nota opgemaakt door de gemeentesecretaris en de financiële nota opgemaakt door de financieel 
beheerder en deze beide ambtenaren er dan  ook voor  oprecht bedankt. 
In de gewone dienst worden aan inkomstenzijde   wijzigingen voorgesteld door het inbrengen van het 
gunstige resultaat van de dienstjaarrekening 2010 en de mindere dividenden van Dexia en de 
Gemeentelijke Holding. 
Aan uitgavenzijde  stellen we enerzijds een stijging vast door nog nagekomen facturen en uitgaven die 
slaan op het dienstjaar 2010 en anderzijds een daling door dat de oorspronkelijk gebudgetteerde 
overboeking uit het reservefonds sterk kon teruggeschroefd worden. Een overboeking naar het 
reservefonds water is verantwoord gezien er nog steeds onduidelijkheid bestaat betreffende de 
verdere afwikkelingen in het dossier RioP-Waterdienst. 
In de buitengewone dienst zijn er aanpassingen omwille van het feit dat een aantal grote 
investeringsprojecten thans gefinaliseerd  en klaar voor aanbesteding zijn waarvoor dan ook de 
nodige budgetten moeten beschikbaar zijn.  Ook het restauratiedossier Sint-Janskerk kan nog dit jaar 
aanbesteed worden gezien de toekenning van de toelagen door de Vlaamse overheid. Ook worden 
budgetten voorzien voor eventuele investeringen in zonnepanelen, indien een studie van Gaselwest 
die binnenkort verwacht wordt zou uitwijzen dat dit een verantwoorde investering is. 
De kapitaalsoperatie Gaselwest goedgekeurd vorige gemeenteraad wordt boekhoudkundig technisch 
verwerkt in deze budgetwijziging. Inmiddels werden door Gaselwest ook gegevens ter beschikking 
gesteld omtrent het toekomstige dividend voor de gemeente Anzegem na de kapitaalsverhoging en dit 
blijkt een positief effect te genereren. 
Raadslid Rik Colman vindt het een goede zaak dat de gemeente zal investeren in alternatieve/groene 
energie, een voorstel dat zijn fractie trouwens reeds twee jaar geleden gedaan heeft. Ook vernieuwing 
elektriciteit ontmoetingscentrum De Speldoorn is verantwoord en meer dan noodzakelijk. 
Raadslid vraagt waarom 20.000 euro uit belasting leegstand werd geschrapt en of diegenen die 
daarvoor  voorheen aan de Vlaamse overheid dienden te betalen nu een jaar vrijstelling krijgen. 
Schepen Maurice Vanmarcke verklaart dat de heffing leegstaande woningen zeer veel voorbereidend 
werk vergt en dat deze dit jaar niet meer zal kunnen geïnd worden. 
Raadslid Rik Colman stelt ook voor om de retributie naleving blauwe zone, gebudgetteerd op amper 
1.500 euro te schrappen gezien het ‘sop de kool niet waard is’ en deze heffing wellicht veel werk 
teweeg brengt. 
Schepen Maurice Vanmarcke antwoordt dat er daar voor de gemeente nog nauwelijks werk aan is 
gezien de aanbesteding achter de rug is en het parkeerbedrijf nu de komende drie jaar het bedrag zal 
betalen. Het is hier in dit dossier trouwens niet direct te doen om de opbrengst maar wel om de 
blauwe zone te laten respecteren in functie van de verkeersveiligheid in de Kerkstraat. 
Schepen Claude Van Marcke is eveneens van oordeel dat het hier in feite gaat om het afdwingen en 
handhaven van de blauwe zone en niet zozeer om inkomsten te verwerven. 
Met betrekking tot de buitengewone dienst heeft raadslid Rik Colman het bijzonder moeilijk met een 
aantal nieuwe investeringen. Bij de bespreking van het budget 2011 was het niet mogelijk om een 
budget van 3.000 euro te voorzien om de ouders met een gehandicapt kind een gemeentelijke toelage 
toe te kennen wegens onbeschikbaarheid van de nodige middelen daarvoor en nu blijkt er plots 
budget voor investeringen aan de tennispleinen Torrebos (sproeiinstallatie) en Beekdale (afsluiting) 
terwijl dit tot op heden nog in geen enkel meerjarenplan voorzien was. Ook getuigt dit van de oude 
‘wafelijzerpolitiek’  van jaren geleden tussen twee deelgemeenten. Raadslid vindt het spijtig dat 



3 

sociale doelstellingen geen prioriteit krijgen en moeten wijken voor investeringen wat getuigt van 
verkeerde keuzes. Daarom zal zijn fractie deze budgetwijziging niet goedkeuren. 
Schepen Maurice Vanmarcke betreurt dat het zogenaamde ‘opbod’ tussen 2 gemeenten en het tegen 
elkaar uitspelen zo uitvergroot wordt. Het schepencollege kijkt wel degelijk naar het welzijn van gans 
de gemeente en de investeringen aan de sportaccommodaties maken daar onderdeel van uit. 
Inzake het gemeentelijk sociaal beleid mag er niet gesteld worden dat dit wordt afgebouwd. Er is 
inderdaad wel een beetje geschrapt in bepaalde budgetten doch Anzegem blijft toch wel nog steeds 
koploper wat sociaal beleid betreft. Dit werd o.a. ook bevestigd door Wivo bij het voorstellen aan de 
gemeenteraad van de conclusies van de audit. Sociaal beleid is ook veel meer dan de specifieke 
budgetten voor sociale toelagen doch zit vervat in gans het gemeentelijk beleid. 
Schepen Greet Coucke wijst erop dat aan sociale toelagen toch een paar honderdduizenden euros 
voorzien zijn in het gemeentelijk budget. 
Raadslid Rik Colman herhaalt dat het gaat om keuzes en dat nu bepaalde doelgroepen uit de boot 
vallen. Er wordt duidelijk gekozen voor groepen waar het meest stemmen te rapen vallen. 
De voorzitter Victor Gerniers sluit de bespreking af en gaat over tot de beraadslaging. 
 
Met    17 neen-stemmen ( Eendracht-Samenéén-Red) en     4 neen-stemmen ( CD&V-GMW) op   21 
uitgebrachte stemmen wordt het amendement om het budget van 1.500 euro opbrengst via het 
parkeerbedrijf te schrappen niet aanvaard. 
  
Met    17 ja-stemmen ( Eendracht-Samenéén-Red) en     4 neen-stemmen ( CD&V-GMW) op   21 
uitgebrachte stemmen wordt de budgetwijziging nr.1 – gewone dienst van het dienstjaar 2011 
vastgesteld. 
 
Met  17  ja-stemmen ( Eendracht-Samenéén-Red) en  4 neen-stemmen ( CD&V-GMW) op   21 
uitgebrachte stemmen wordt de budgetwijziging nr.2 – buitengewone dienst van het dienstjaar 2011 
vastgesteld. 
 
Na de wijziging 1 en 2  vertoont het budget 2011 volgend resultaat: 
 
SAMENVATTINGSTABEL Budget 2011 - gewone dienst - na BW 1 

 Budget 2011 - BW 1 

  

Alg. resultaat begrotingsrekening   2009 1.610.193,11 

Resultaat begrotingsrekening 2010 -161.769,24 

  

Alg. resultaat begrotingsrekening   2010 1.448.423,87 

  

Budget 2011 na BW 1  

  
Ontvangsten van het eigen dienstjaar 14.059.393,00 

Uitgaven van het eigen dienstjaar 15.190.768,00 

  
Ontvangsten vorige jaren 1.441,43 

Uitgaven vorige jaren 26.651,32 

  
Ontvangsten overboekingen 108.161,02 

Uitgaven overboekingen 400.000,00 

Geraamd resultaat van de begroting  2011 -1.448.423,87 

Geraamd algemeen begrotingsresultaat 2011 0,00 

  

  

  

  

SAMENVATTINGSTABEL Budget 2011 - buitengewone dienst - na BW 2 

 Budget 2011 - BW 2 

Alg. resultaat begrotingsrekening   2009 266.848,65 

Resultaat begrotingsrekening        2010 -3.135.811,10 
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Alg. resultaat begrotingsrekening   2010 -2.868.962,45 

  

Budget 2011 na BW 2  

  
Ontvangsten van het eigen dienstjaar 14.929.721,00 

Uitgaven van het eigen dienstjaar 15.508.667,00 

  
Ontvangsten vorige jaren 4.059.500,00 

Uitgaven vorige jaren 597.769,00 

  
Ontvangsten overboekingen 1.192.720,00 

Uitgaven overboekingen 1.206.542,55 

Geraamd resultaat van de begroting  2011 2.868.962,45 

Geraamd algemeen begrotingsresultaat 2011 0,00 

  

_________________________________________________________________________________ 
 
3.2.  Toekennen toelage in natura organisatie Cross Country op  11 september 2011  (inr.: 
Military Waregem) mits de nodige vergunningen bekomen worden. 
Eenparig wordt een toelage in natura goedgekeurd aan de organisatie Cross Country op zondag 11 
september 2011 mits de nodige vergunningen bekomen worden. 
 
De gemeenteraad, 
Overwegende dat de internationale Military (Cross Country) zal plaatsvinden op zondag 11 september 
2011 in het domein Hemsrode te Anzegem; 
Gelet op de internationale  bekendheid van deze manifestatie, zodat het belangrijk is dat deze 
organisatorisch uitstekend voorbereid wordt; 
Overwegende dat de v.z.w. Military de logistieke ondersteuning vraagt van het gemeentebestuur; 
Gelet op het voorstel van het college van burgemeester en schepenen om  zo goed als mogelijk aan 
de vraag van de inrichters tegemoet te komen; 
Gelet op het gemeentedecreet; 
Na bespreking  
BESLUIT: éénparig 
Art. 1: Aan de inrichters van de Military op 11 september 2011  op het domein Hemsrode wordt 
volgende toelage in natura toegekend mits de nodige vergunningen verkregen worden: 

• 3 arbeidskrachten gedurende 5 dagen = 120 uren 

• 1 kraan + kraanman gedurende 5 dagen = 40 uren. 

• Uitvoeren werken met klepelmaaier gedurende 40  uren   
Art.2: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
________________________________________________________________________________ 
 

Punt 4. Patrimonium  
4.1. Principiële beslissing tot verkoop van restgrond aan zaal De Speldoorn. 
Eenparig wordt principieel beslist tot verkoop van een restgrond nabij de zaal De Speldoorn. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Gelet op de vraag van de aanpalende eigenaar om grond te mogen aankopen van zaal De Speldoorn, 
Vichtsesteenweg 108a, toebehorende aan de gemeente; 
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Overwegende dat de oppervlakte van de te verkopen grond circa 22m² bedraagt; 
Overwegende dat dit deel van de gemeentelijke eigendom géén functie heeft voor de gemeente; 
Overwegende dat de berging in zaal De Speldoorn (in gebruik door de vinkenzangvereniging) enkel 
kan bereikt worden via de feestzaal; 
Gelet op het gunstig advies van de brandweer d.d. 30 mei 2011 met betrekking tot het dichtmetselen 
van de gevelopeningen; 
Gelet op het voorstel de grond onderhands te verkopen na publicatie aan de meest biedende; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig. 
Art.1: Circa 22m² restgrond, gelegen aan de Vichtsesteenweg 108a, 8570 Anzegem (zaal De 
Speldoorn), ten kadaster gekend als 1ste afdeling Sie C, deel van perceel nr. 260G2, toebehorende 
aan de gemeente, onderhands te verkopen aan de meest biedende na publicatie principieel goed te 
keuren.  De schattingsprijs is dienstig als instelprijs. 
Art.2: Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met het samenstellen van het dossier. 
Art.3: Alle kosten van de verkoop vallen ten laste van de koper(s): 

• meetkosten, bodemattest, aktekosten,…. 

• kosten voor het verwijderen van 1 deur en 2 ramen; 

• kosten voor het dichtmetselen met spouwmuur van deuropening + volwaardige afwerking binnen- 
en buitenzijde; 

• kosten voor het dichtmaken van 2 raamopeningen met glasdallen inclusief verluchting + 
volwaardige afwerking aan de binnen- en buitenzijde; 

• kosten voor het schilderen van de buitengevel langs de zijde van de koper. 
Art.4: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 

 
 
4.2. Goedkeuren verkoop houtresten. Vaststellen verkoopsvoorwaarden en wijze van gunnen. 
Eenparig wordt de verkoop van houtresten goedgekeurd via verkoop aan de meestbiedende na 
bekendmaking  en dit tegen een minimale instelprijs van 1.500 euro per lot. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt of het hout van de bomen gerooid aan het Louis Isebaertplantsoen hier 
ook bij is of wat de aannemer van de kapwerken betaald heeft voor het hout. 
De voorzitter Victor Gerniers en schepen Prudent Lanneau verklaren dat bedoeld hout niet bij de te 
verkopen houtresten ligt en dat de aannemer het hout heeft meegenomen in compensatie van de 
uitgevoerde  werken.  
Raadsleden Rik Colman en Jan Steverlynck vragen of het wel begrepen was in de vergunning voor 
het oprichten van het appartementsgebouw dat het vele groen van het plantsoen zou wijken. 
De voorzitter Victor Gerniers meent dat dit inderdaad zo was. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Overwegende dat bij het onderhoud door de gemeentelijke groendienst alle stukken hout 
(verscheidene soorten: o.m. populier, wilg, ….), die niet versnipperd kunnen worden, verzameld 
worden op één centrale plaats; 
Overwegende dat het aangewezen is deze massa hout (ongezaagd of ongekliefd), geschat op een 
hoeveelheid van 250m³, in twee loten (125m³ per lot)  te verkopen aan de meest biedende na 
bekendmaking (gemeentelijke webstek); 
Gelet op het voorstel een instelprijs van € 1.500 per lot vast te leggen; 
 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
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Art.1: De houtresten (ongezaagd of ongekliefd), geschat op een hoeveelheid van 250m³, in twee loten 
(125m³ per lot) te verkopen aan de meest biedende na bekendmaking (gemeentelijke webstek) aan 
een minimale instelprijs van € 1.500 per lot.  De koper dient het hout te betalen en af te halen (met 
eigen middelen)  binnen de 30 kalenderdagen na kennisgeving toewijzing. 
Art.2: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
_________________________________________________________________________________ 
 

Punt 5. Openbare werken 
Goedkeuren akten kosteloze overdracht wegenis private verkaveling Sint-Dierikserf 
Eenparig worden de akten kosteloze overdracht wegenis in de private verkaveling Sint-Dierikserf 
goedgekeurd. 
 
Raadslid Jan Steverlynck informeert of deze overdracht geen invloed zal hebben op  een  probleem 
met een paal in dit woonerf. 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart dat deze paal inmiddels werd verplaatst. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43, betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad, en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen, en latere wijzigingen; 
Gelet op de realisatie van de private verkaveling ‘Beukenhofstraat’ (Sint-Dierikserf) te Anzegem door 
de nv Invest Groep Dewaele, Desselgemknokstraat 100, 8540 Deerlijk; 
Overwegende dat de weg- en rioleringswerken definitief werden opgeleverd en overgedragen kunnen 
worden naar het gemeentelijk openbaar domein; 
Gelet op het metingsplan, opgemaakt d.d. 13 september 2010 door gezworen landmeter-expert Bart 
Degezelle, Molendreef 33, 8570 Anzegem; 
Gelet op de akten van kosteloze overdracht met repertoriumnummers 98/2011, 131/2011 en 
186/2011, opgemaakt door het Comité tot Aankoop, Engelse Wandeling 2F3, 8500 Kortrijk 
(dossiernummer 34002 G 354); 
Overwegende dat de overdracht geschiedt om reden van openbaar nut, en meer in het bijzonder de 
opname van de wegenis ‘Sint-Dierikserf’ in het gemeentelijk openbaar domein; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Volgende akten  van kosteloze overdracht van grond met medegaande infrastructuur dienstig 
als wegenis Sint-Dierikserf goed te keuren: 
Perceel A van het metingsplan: 
10a17ca grond met medegaande infrastructuur te nemen uit de percelen gekadastreerd of 
gekadastreerd geweest als tuin en bouwgrond, 6de afdeling Sie A nr. 241/D4, met een totale 
oppervlakte volgens kadaster van 01a24ca, en nr. 241/L4 met een totale oppervlakte volgens 
kadaster van 18a19ca toebehorende aan de nv Invest Groep Dewaele (ondernemingsnummer 0 426 
190 185), Desselgemknokstraat 100, 8540 Deerlijk. 
Perceel B van het metingsplan: 
01a60ca grond met medegaande infrastructuur te nemen uit het perceel gekadastreerd of 
gekadastreerd geweest als bouwgrond, 6de afdeling Sie A nr. 241/K4, met een totale oppervlakte 
volgens kadaster van 33a16ca, toebehorende aan de: 

• nv Jacobusverimmo (ondernemingsnummer 0 472 325 662), Lendedreef 1, 8570 Anzegem – 
eigenaar van de grond 

• nv Invest Groep Dewaele (ondernemingsnummer 0 426 190 185), Desselgemknokstraat 100, 
8540 Deerlijk – houder van een bouwrecht en eigenaar van de infrastructuurwerken 

• nv Brouwerij Verhaeghe Vichte (ondernemingsnummer 0 443 954 647), Sint-Dierikserf 1, 8570 
Anzegem – houder van een recht van opstal 
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Perceel C  van het metingsplan: 
44ca grond met medegaande infrastructuur te nemen uit het perceel gekadastreerd of gekadastreerd 
geweest als woonhuis, 6de afdeling Sie A nr. 241/X3, met een totale oppervlakte volgens kadaster van 
02a20ca, toebehorende aan: 

• Vincent Vuylsteke, geboren te Kortrijk op 22 november 1974, wonende te 8570 Anzegem, 
Beukenhofstraat 110 B en Sofie Vuylsteke, geboren te Kortrijk op 11 september 1977, wonende te 
8570 Anzegem, Beukenhofstraat 110 B – eigenaars van de grond 

• de nv Invest Groep Dewaele (ondernemingsnummer 0 426 190 185), Desselgemknokstraat 100, 
8540 Deerlijk – houder van een bouwrecht en eigenaar van de infrastructuurwerken. 

Art.2: De overdracht geschiedt om reden van openbaar nut, en meer in het bijzonder de opname van 
de wegenis ‘Sint-Dierikserf’ in het gemeentelijk openbaar domein. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 

 
_______________________________________________________________________________ 
 

Punt 6. Vrijwillige gemeentelijke Brandweergroep  
Vacant verklaren bij bevordering van twee functies van sergeant (onder voorbehoud van 
bevordering van één sergeant tot onderluitenant onder punt 9.2.). 
Eenparig worden twee functies van sergeant bij bevordering vacant verklaard bij de Vrijwillige 
Gemeentelijke Brandweergroep Anzegem (onder voorbehoud van het bevorderen van één  sergeant 
tot onderluitenant onder punt 9.2.in de gemeenteraadszitting van heden). 
 
De Raad, (in openbare zitting) 
Gelet op artikel 6 van het grondreglement van de gemeentelijke  vrijwillige brandweergroep dat 3 
sergeanten voorziet in het personeelskader; 
Overwegende dat er op dit ogenblik nog twee functies van sergeant niet ingevuld zijn (onder 
voorbehoud van het bevorderen van één sergeant tot onderluitenant onder punt 9.2.); 
Overwegende dat het voor de goede werking van de dienst aangewezen is dat deze betrekkingen van  
sergeant worden ingevuld; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: twee functies van sergeant bij bevordering open  te verklaren bij de vrijwillige gemeentelijke 
brandweergroep (onder voorbehoud van het bevorderen van één  sergeant tot onderluitenant onder 
punt 9.2.). 
Indien meer dan twee kandidaten zich aandienen, wordt voorrang verleend aan deze met het hoogste 
brevet. Bij gelijkheid van brevetten wordt voorrang verleend aan de kandidaten met de hoogste 
dienstanciënniteit. Ingeval van gelijke dienstanciënniteit wordt voorrang verleend aan de oudste 
kandidaat. 
Art.2:  Opdracht te geven aan de bevelhebber-dienstchef om een dienstnota uit te vaardigen. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
_________________________________________________________________________________ 

 

 
 

Punt 6bis. Punten gevraagd door raadsleden 
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6bis.1. Principiële beslissing tot het herstel van het fietspad langs de Oudenaardestaat tussen 
de Waregemstraat en de Bosstraat (kant Waregemstraat). 
Raadslid Rik Colman stelt namens zijn fractie CD&V- Gemeentewelzijn voor om principieel te 
beslissen tot herstel van het verzakte fietspad langs de Oudenaardestraat tussen de Waregemstraat 
en de Bosstraat (kant Waregemstraat). 
 
De voorzitter Victor Gerniers antwoordt dat de gemeente in eigen regie de herstelwerken zal uitvoeren 
en dat de kostprijs aan materiaal geraamd wordt op 3.000 euro. Het probleem kan mogelijks 
veroorzaakt worden door de  druk op de betonplaten bij het uitdraaien van vrachtwagens vanuit de 
Bosstraat. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt of het bijgevolg niet nuttig zou zijn een afscherming te plaatsen tussen 
rijweg en fietspad om het wegduwen van de betonplaten te voorkomen. 
 
De voorzitter Victor Gerniers geeft aan dat dit kan verder onderzocht worden. 
 
6bis. 2. Vraag naar de reden van het herstel van 2 stroken van het wegdek langs de 
Oudenaardestraat ter hoogte van de site Steverlynck. 
Raadslid Rik Colman vraagt namens zijn fractie toelichting waarom 2 stroken wegdek aan de 
Oudenaardestraat ter hoogte van de site Steverlynck opgebroken en hersteld werden 
niettegenstaande ze niet aan herstel toe waren, gelet dat op andere plaatsen langs de 
Oudenaardestraat, Heirbaan en Vichtsesteenweg werken spoedeisender zijn. 
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart dat de werken werden uitgevoerd in het kader van het 
aanbrengen van snelheidsremmende maatregelen door middel van een asverschuiving en 
plantvakken, doch dat  over het hoofd werd gezien dat die locatie gelegen is in de laatste rechte lijn 
van de aankomstzone van de wielerwedstrijd ‘Textielprijs Vichte’ die over een afstand van minstens 
450 m. obstakel vrij dient te zijn. Daarom  zullen er verplaatsbare obstakels geplaatst worden in plaats 
van een vaste inrichting. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt waarom er niet altijd verplaatsbare hindernissen worden aangebracht en 
verwijst daarvoor naar verkeersremmers in de omgeving van Oudenaarde. 
 
Schepen Prudent Lanneau stelt dat de  verplaatsbare hindernissen  niet duurzaam kunnen 
vastgemaakt worden aan de grond en dat de verkeersremmers volgens het voorbeeld in Oudenaarde 
niet echt functioneel zouden zijn. Verder blijkt  dat het zoeken naar een geschikte locatie voor het 
aanbrengen van verkeersremmers een zeer moeilijke oefening is en dat dit steeds voorafgaandelijk 
zeer zorgvuldig wordt bekeken. Helaas heeft men deze keer het probleem van de aankomstzone 
wielerwedstrijd over het hoofd gezien. 
 
6bis.3. Principiële beslissing tot de aankoop van aangepaste veegcapaciteit om de fietspaden 
in de gemeente te kunnen vegen. 
Raadslid Rik Colman stelt namens zijn fractie CD&V- Gemeentewelzijn voor tot aankoop van  een 
machientje of borstel met aangepast veegcapaciteit om de fietspaden in de gemeente te kunnen 
vegen gelet dat het jaarlijks 2 x vegen door een externe aannemer onvoldoende is om de veiligheid 
van de fietsers te waarborgen gezien de fietspaden langs de wegen vol liggen met grint en steenslag. 
 
Schepen Prudent Lanneau antwoordt dat een kleine machine heel duur is in aanschaf en geen 
voldoening geeft. Borstelen alleen volstaat niet omdat het vuil ook moet worden  opgezogen en 
meegenomen. Als het nodig is wordt er manueel geveegd, wat o.a. gebeurde na de zware winterprik 
dit jaar en er kunnen ook bijkomende veegbeurten georganiseerd worden. 
 
Raadslid Albert Defeyter wijst op het probleem van het opgieten van de kasseistroken tussen de 
rijweg en het fietspad en het afbrokkelen van het asfalt waarmee deze stroken werden opgevuld. 
 
De voorzitter Victor Gerniers wijst erop dat er ooit een dossier werd opgemaakt om  die stroken op 
een duurzame manier te vullen doch dat het uiteindelijk bleek dat dit financieel niet haalbaar was.  
 
6bis. 4. Vraag naar de reactie van het schepencollege op het krantenartikel (zie bijlage) van 13 
mei: “Goedkoopste woningen in de Westhoek” 
Raadslid Rik Colman vraagt naar de reactie van het schepencollege naar aanleiding van een 
krantenartikel in de Krant van West-Vlaanderen van 13 mei 2011 “Goedkoopste woningen in de 
Westhoek” waaruit blijkt dat de huisvestingsprijzen in onze gemeente hoger liggen dan het niveau van 
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de omringende buurgemeenten en welk actieplan door  het schepencollege wordt gehanteerd om de 
prijzen voor huisvesting in onze gemeente in bedwang te houden en welk effect deze hoge prijzen 
kunnen hebben op de vergrijzing van de gemeente. (Het in bijlage bedoelde krantenartikel waarnaar 
verwezen werd was niet gevoegd bij het ingediende agendapunt doch werd op 6 juni 2011 per e-post 
overgemaakt om toegevoegd te worden) 
 
Schepen Maurice Vanmarcke stelt zich de vraag of we het eigenlijk zomaar moeten ‘slikken’ dat de 
prijzen hoog zijn en of het niet eerder een  ‘ aanvoelen’ is. In ieder geval is het een kwestie van vraag 
en aanbod en als de vraag hoog is dan is dit o.a. omwille van de aantrekkingskracht van onze 
gemeente. Nieuwe inwoners en gezinnen hebben blijkbaar aandacht voor het gediversifieerd beleid 
dat door de gemeente  wordt gevoerd. 
 
De schepen is ook van oordeel dat de dienst ruimtelijke ordening wat op zijn ‘tenen getrapt’ is door de 
manier van vraagstellen met  daarin een zekere ondertoon dat de schuld van de mogelijks hoge 
prijzen bij de gemeente dient gelegd te worden wegens onvoldoende initiatief. 
 
Daarbij doet de schepen ook een oproep naar de raadsleden om consequent te zijn. Zo  is er 
enerzijds  de vraag naar bijkomende bouwprojecten doch anderzijds heeft een gemeenteraadsfractie 
klacht ingediend tegen de private verkaveling Lindendries  waardoor de bouwmogelijkheden kunnen 
beperkt worden. 
 
Verder stelt schepen Maurice Vanmarcke dat de gemeente toch heel wat initiatieven onderneemt in dit 
beleidsdomein.  Zo wordt bij de herziening van de structuurplannen sterk aangedrongen om ook  in de 
kleine (niet geselecteerde) kernen nieuwe woongebieden te ontwikkelen en wordt in overleg met de 
sociale huisvestingsmaatschappijen gestreefd naar het optrekken van de sociale woonnorm. Heel wat 
sociale projecten zitten in de programmering en worden verder voorbereid voor realisatie. 
Ook zijn er verschillende private initiatieven die invulling geven aan restgebieden doch dit wordt door 
de omgeving niet altijd in dank aangenomen. Ook hier zijn er heel wat projecten in voorbereiding. Er 
komt dus toch wel een groot aanbod op ons af en laten we hopend dat de vraag ook blijft. 
 
Hoe dan ook  kiest het bestuur  ervoor om een aantrekkelijke gemeente te blijven en 
bouwmogelijkheden te creëren 
 
Raadslid Jan Steverlynck vraagt naar de verhouding sociale koop en huurwoningen. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke beschikt enkel over de cijfers van 2007 en toen waren er 162 
huurwoningen en 60 sociale koopwoningen. In het kader van het ‘bindend sociaal objectief’ dienen er 
in Anzegem tegen 2021 bijkomend 91 huurwoningen en 41 koopwoningen gerealiseerd te worden 
evenals 2 sociale kavels. 
 
Raadslid Rik Colman wenst erop te wijzen dat zijn fractie geprotesteerd heeft tegen de private 
verkaveling omdat dit geen kwaliteitsvolle verkaveling is en niet tegen het principe van het bouwen of 
ontwikkelen van een huisvestingsproject. Raadslid vraagt ook aan de gemeentesecretaris om aan de 
diensten mee te geven dat ze echt niet geviseerd werden door onderhavig agendapunt. 
 
Raadslid Jacques Dewaele vindt het spijtig dat de Zuid-West-Vlaamse Sociale 
Huisvestingsmaatschappij hun gronden (+/- 3,30 ha) aansluitend bij residentie Wielant in Ingooigem 
jarenlang onbenut gelaten hebben. Volgens recente informatie zou er daar nu mogelijks beweging in 
komen. 
 
Raadslid Jan Steverlynck dankt voor de informatie die bekomen werd bij de bespreking van dit 
agendapunt. 
 
_________________________________________________________________________________ 
 
Mondelinge vragen 
Ingevolge Gemeenteraadsbeslissing van 3 juli 2007  – punt 2.1  ‘ Vaststellen huishoudelijk reglement 
Gemeenteraad  ‘ ( artikel 11 )  kunnen de raadsleden op het einde van de openbare zitting 
mondelinge vragen stellen. 
 
Raadslid Mia Tack – Defoirdt vraagt  of naar aanleiding van de opgravingen in de omgeving van de 
Oude Kerk de toestand volledig en behoorlijk zal hersteld worden, gelet op de slechte staat waarin het 
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paadje achter gelaten is, klinkers  die verdwenen zijn en vervangen door beton, een stuk haag die 
verwijderd werd ... 
 
Raadslid Jan Steverlynck vraagt naar het resultaat van dit onderzoek. 
 
Raadslid Mia Tack – Defoirdt vraagt om de groenzone in de verkaveling Herman Roelstraetestraat op 
te laten ruimen gezien deze erg vervuild is en er ondertussen verschillende woningen bewoond zijn. 
 
Raadslid Mia Tack – Defoirdt vraagt wie verantwoordelijk is voor het voetpad langs de N 36 
Harelbekestraat strook vanaf de broodjeszaak naar de Beekstraat toe. 
 
Raadslid Mia Tack – Defoirdt vraagt wat er gaande is met de grote bomen in het Beukenhofpark. 
 
Raadslid Rik Colman signaleert dat ongeveer ter hoogte van de sportaccommodatie De Drie Kaven 
een voeg tussen 2 betonvakken opgestoken is. 
 
  
Bij toepassing van artikel 11 van het huishoudelijk reglement Gemeenteraad zal op deze mondelinge 
vragen ten laatste tegen de volgende zitting schriftelijk geantwoord worden. 
 

 
GESLOTEN ZITTING 
 
Punt 7. Gemeentelijke begraafplaatsen  
Aanvaarden voortijdige beëindiging van drie grafconcessies 
In gesloten zitting wordt eenparig het voortijdig beëindigen van drie grafconcessies aanvaard. 
 

a) De Raad,(in gesloten zitting), 
Gelet op het decreet van 16 januari 2004 betreffende de begraafplaatsen en lijkbezorging, meer 
bepaald artikel 26; 
Gelet op het artikel 21 van het gemeentelijk reglement betreffende graf- columbarium- en 
urnenveldconcessies; 
Gelet op de aanvraag van Luc Vanlaeke, Dorpsplein 23 – 8570 Anzegem, tot voortijdige beëindiging 
van de grafconcessie van de overledenen Richard Vanglabeke – Leonie Boonaert (blok 7 – graf 2-3) 
op de begraafplaats van Kaster; 
Gelet op de aanvraag van Luc Vanlaeke, Dorpsplein 23 – 8570 Anzegem  tot wegneming van het 
grafteken op het graf, blok 7 – graven 2 en 3, perceel in concessie van 50 jaar verlengd d.d. 1 april 
2010. 
Na bespreking   
BESLUIT: eenparig  
Art.1: bovengenoemde concessie voortijdig te laten beëindigen. 
Art.2: het grafteken wordt door de gemeente teruggenomen. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
_________________________________________________________________________________ 
 

b) De Raad,(in gesloten zitting), 
Gelet op het decreet van 16 januari 2004 betreffende de begraafplaatsen en lijkbezorging, meer 
bepaald artikel 26; 
Gelet op het artikel 21 van het gemeentelijk reglement betreffende graf- columbarium- en 
urnenveldconcessies; 
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Gelet op de aanvraag van Frans Callewier wonende Steenbruggestraat 3 – 8570 Anzegem, tot 
voortijdige beëindiging van de grafconcessie van de overledenen August Vandevelde – Houttekens 
Clara op de begraafplaats van Tiegem; 
Gelet op de aanvraag van  Frans Callewier wonende Steenbruggestraat 3 – 8570 Anzegem, tot 
wegneming van het grafteken op het graf, blok 26 – graf 12, perceel in concessie van 50 jaar 
verlengd. 
Na bespreking  
BESLUIT: eenparig 
Art.1: bovengenoemde concessie voortijdig te laten beëindigen. 
Art.2: het grafteken wordt door de gemeente teruggenomen. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 
_________________________________________________________________________________ 
 

c) De Raad,(in gesloten zitting), 
Gelet op het decreet van 16 januari 2004 betreffende de begraafplaatsen en lijkbezorging, meer 
bepaald artikel 26; 
Gelet op het artikel 21 van het gemeentelijk reglement betreffende graf- columbarium- en 
urnenveldconcessies; 
Gelet op de aanvraag van  Bertrand Demeyere, Deken Camerlyncklaan 1/A11 – 8500 Kortrijk tot 
voortijdige beëindiging van de grafconcessie van de overledene Rachel Demerie op de begraafplaats 
van Tiegem; 
Gelet op de aanvraag van Bertrand Demeyere, Deken Camerlyncklaan 1/A11 – 8500 Kortrijk,tot 
wegneming van het grafteken op het graf, blok 29 – graf 5, perceel in 50 jarige concessie. 
Na bespreking  
BESLUIT: eenparig 
Art.1: bovengenoemde concessie voortijdig te laten beëindigen. 
Art.2: het grafteken wordt door de gemeente teruggenomen. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
 

 
 
De agenda is afgewerkt en de voorzitter Victor Gerniers sluit de vergadering. 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 


